
תתרגלו למחזה: ארבע אוניות תיירים ביום אחד בנמל חיפה

/https://www.cruisein.co.il/%d7%a8%d7%90%d7%a9%d7%99/%d7%aa%d7%aa%d7%a8%d7%92%d7%9c%d7%95-%d7%9c%d7%9e%d7%97%d7%96%d7%94-%d7%90%d7%a8%d7%91%d7%a2-%d7%90%d7%95%d7%a0%d7%99%d7%95%d7%aa-%d7%aa%d7%99%d7%99%d7%a8%d7%99%d7%9d-%d7%91%d7%99%d7%95%d7%9d-%d7%90%d7%97%d7%93-%d7%91%d7%a0%d7%9e%d7%9c-%d7%97%d7%99%d7%a4%d7%94

Page: 1

תתרגלו למחזה: ארבע אוניות תיירים ביום אחד בנמל חיפה
Posted on 12 במאי by 2022 עוזי בכר

מנדי זלצמן מנכ״ל חברת נמל חיפה: ״ספורים הטרמינלים הימיים בעולם שזוכים לכמות כזו של אוניות תיירים ביום,
ואנו גאים להיות אחד מהם. המחזה היפה הזה ילווה אותנו פעמים רבות בחודשים הקרובים ואף יורחב בהמשך״
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היום (ה', ה-12 במאי 2022), יחד עם חידוש פעילותה של חברת מנו ספנות, לא פחות מארבע אוניות נוסעים עם אלפי
נוסעים ישראלים ותיירים מאכלסות את רציפי נמל חיפה. כאמור הקראון איריס ומנו ספנות פותחים לראשונה עונת

הפלגות מאז 2019. האוניה תפקוד את הנמל מידי חמישי וראשון ותציע הפלגות במזרח הים התיכון.

במקביל גם MSC Lirica מעלה ומורידה נוסעים ישראלים לשייט של שבוע וכך תעשה עד לחורף. בקיץ תצטרף גם
רויאל קריביאן אינטרנשיונל לחגיגה. בנוסף לישראלים על אוניית MSC הגיעו גם קרוב לאלף תיירים. שתי האוניות
הנוספות Norwegian Jade של נורוויג'ן קרוז ליין ו- Oceania Sirena של אושיאנייה קרוזס הגיעו לחיפה עם

אלפי תיירים שיוצאים לסיורים ברחבי ישראל.

מנדי זלצמן מנכ״ל חברת נמל חיפה: ״אני מברך את משה מנו וחברת מנו ספנות על שובה של הקראון איריס היפיפייה
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שהמתינה בסבלנות בזמן הקורונה וכעת חוזרת הביתה לחיפה. אוניות הנוסעים והתיירים הן ברכה לכלכלה הישראלית.
ספורים הטרמינלים הימיים בעולם שזוכים לכמות כזו של אוניות תיירים ביום, ואנו גאים להיות אחד מהם. המחזה

היפה הזה, הניבט מכל פינה בעיר ילווה אותנו פעמים רבות בחודשים הקרובים ואף יורחב בהמשך״.

קראון איריס ו-MSC Lirica עוגנות יחד בנמל חיפה. צילום דוברות נמל חיפה
ברוכים המצטרפים לקבוצת הפייסבוק ״קרוז חלום של הפלגה״ – הייחודית בעולם הקרוזים
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